
Waarom winkelcentra servicecentra moeten worden
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Een winkelcentrum met bijna alleen maar winkels? Dat kan niet meer, is de stellige overtuiging van topman
Matthijs Storm van vastgoedfonds Wereldhave. Een kwart van de winkelruimte moet weg. Van winkelcentra
naar servicecentra. "We hebben simpelweg te veel retailmeters."

Henrico Pit

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

